
Protokoll fört vid styrelsemöte 2014 03 05
GislavedVästbo Brukshundklubb
Närvarande: BrittMarie Ulvås Mårtensson, Solveig Karlsson, Bernt Lindsten, Christina
Josefsson, Carolina af Trolle, Ulrika Egerhall, Patrik Jönsson, Susanne Nilsson

Anmäld frånvaro: Karin Lindh

Inbjudna : Ingrid Johansson

Mötets öppnande

Ordförande Brittmari Ulvås Mårtenson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

Godkännande av dagordning

Vi godkände dagordningen.

Val av justeringsmän

Till att justera protokollet utsågs Brittmari Ulvås Mårtenson och Solveig Karlsson.

Årsmötesprotokoll

Vid justering av årsmötesprotokollet framkom det att det blivit fel på ett datum och att ett par
punkter var otydligt formulerade. Vi beslöt att justera bristfälligheterna och sedan lägga en
reviderad upplaga på hemsidan.

Ny styrelse

Då styrelsen nu består av till hälften nya ledamöter har vi fyllt i en kontaktlista och presenterat
oss för varandra.

Karin Lindh har skickat in våra kontaktuppgifter till SBK. Brittmari Ulvås Mårtenson lägger ut
uppgifterna på hemsidan.

Kommunbidrag

Förra året fick klubben 10 000 kr i bidrag från kommunen. Bernt Lindsten fyller i, undertecknar



och lämnar in ansökningen för i år.

Ekonomi

Styrelsen fick i uppdrag av årsmötet att ta fram en budget för 2014 samt en rambudget för 2015.
Vi började med att gå igenom årsredovisningen för att titta på våra siffror. Vi diskuterade vilka
poster vi har möjlighet att påverka. Kan vi minska våra uppvärmningskostnader, behöver
bredbandet kosta så mycket... Varje siffra står för något och alla i styrelsen ska bli medvetna om
och känna till det. Karin Lindh ska till nästa möte ta fram en inventarielista så att posten för
avskrivning ska bli lättare att följa i budgeten. Brittmari Ulvås Mårtenson skickar ut frågor till varje
sektion. Utifrån de svar hon får gör hon ett förslag på budget och målbeskrivning för 2014.

Vi diskuterade också vad det kan betyda att klubben bara har en person som har rätt att
disponera vårt postgiro och vårt bankkonto. Den frågan ska lyftas igen när styrelsen är fulltalig.

Ingrid Johansson har pratat med Studiefrämjandet. Vi är intresserade av att veta vad de kan
hjälpa oss med. Finns det någon modell eller schablon för hur bidragen till brukshundklubbarna
ser ut. Ingrid ska ta ytterligare kontakt med Studiefrämjandet för att se om vi kan få svar.

Klubbens stadgar

Brittmari Ulvås Mårtenson lägger ut våra stadgar på hemsidan.

Ansvar

Vi behöver alla hjälpas åt för att det ska bli trivsamt på klubben.

Bernt Lindsten gör en lista på vilka som kan hjälpa till att klippa vårt gräs. Karin Lindh gör en lista
på vilka som kan hjälpa till att städa i stugan.

Vi pratade om vikten av att ha någon som tittar till vår stuga. Bernt Lindsten ska fråga Olle om
han kan tänka sig att vara "hustomte".

Hemsidan

Brittmari Ulvås Mårtenson och Magdalena Johansson ska dela på ansvaret för hemsidan.
Brittmari ska undersöka om det går att byta program så att sidan kan bli mer lättjobbad.

Brittmari tar över ansvaret för klubbens epost.

Utbildning

Ingrid Johansson är utbildningsansvarig. Hon samlade instruktörerna för en träff den 2 mars. De
beslutade att ha valpkurs, grundlydnadskurs, tävlingskurs, agilitykurs, viltspårkurs och rallylydnad
under våren. Under året har vi fått inflyttningar till klubben. Ett par av dem har
instruktörsutbildning och kommer att vara instruktörer redan till våren. Det blir en extern tränare
på rallylydnaden.



Vi diskuterade också vem/vilka som ska betala medlemsavgift på kurserna. Vi beslutade att det
är den som går med hunden som betalar medlemsavgift och kursavgift. Anhöriga får vara med
utan att betala.

Frågan uppkom också vad som händer med agilityn nu, om/när de byter huvudman från SBK till
SKK? Brittmari Ulvås Mårtenson undersöker det.

Tävling

Vi har följande tävlingar inplanerade:

26 april spår (lägre,högre)

7 juni spår (elit DM)

20 sept lydnad (Lkl 1elit)

18 oktober spår (appell)

Tävlingssektorn känner att det finns få som är beredda att ta det övergripande ansvaret för en
tävling. Vi behöver finna en lösning på det om vi inte ska "bränna ut" de som idag tar ett sådant
ansvar. Innan nästa möte ska tävlingssektorn träffas och beskriva nuläget och de önskemål de
har för att det ska fungera i framtiden.

Övriga frågor

Distriktet har årsmöte den 15 mars i Ädelfors. Solveig Karlsson och Mary Kasten åker.

Bernt Lindsten undersöker vem som är ansvarig för våra spårmarker i Hestra.

Möten

Torsdagen den 22 maj kl 18 har vi medlemsmöte.

Söndagen den 13 april kl 10.00 träffas styrelsen i klubbstugan.

Mötet avslutas

Gislaved dag som ovan

Vid protokollet

Ulrika Egerhall



Justeras:

Brittmari Ulvås Mårtenson.                                       Solveig Karlsson


